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Velitel NATO: Ukrajinci používají „vynikající strategii“
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Generál americké armády Christopher Gerard Cavoli, velitel evropského
velitelství Spojených států amerických, promlouvá během výroční konference

společnosti a obrany ve švédském Salenu 9. ledna 2023. (Zdroj: Getty Images)

Generál Christopher Cavoli, vrchní velitel společných sil NATO v
Evropě v diskusi v Aspen Institute dne 18. července, uznal potíže s
předpovídáním průběhu války, ale zdůraznil ukrajinské přednosti.

„Jedním z klíčových poznatků z tohoto konfliktu je důležitost rychlého
vítězství v moderní válce,“ uvedl Cavoli. "Zpoždění vedou k
nepředvídatelným situacím, kde se nyní nacházíme."

Zdůraznil  , že „generování síly“ je zásadní – kterákoli strana rychleji
akumuluje vyšší sílu a efektivně ji využívá, bude mít výhodu.

Cavoli pochválil ukrajinskou strategii se zaměřením na:

Obrana východních území tím, že zabrání Rusku volně využívat
Krym a jižní Ukrajinu k útokům.
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Zachování přístupu k Černému moři a zabezpečení důležitých
obchodních cest a komunikačních kanálů.

Budování síly a neustálý rozvoj vojenských schopností.

"Ukrajinci předvedli vynikající strategii," řekl Cavoli. "Klíčem je nyní
trvalé provádění."

Dosažení této „výroby energie“ však do značné míry závisí na podpoře
ze strany EU a NATO. „Potřebujeme navýšit výrobu zařízení výrazně
nad původní očekávání,“ uznal.

Cavoli varoval před sebeuspokojením: „Výsledek války na Ukrajině je
kritický pro budoucnost evropské a globální bezpečnosti. Nemůžeme si
dovolit iluze o rychlém řešení."

Svůj obraz poválečné krajiny namaloval: „Bez ohledu na závěr budeme
čelit významné výzvě s Ruskem. Obnoví svou armádu, zachovají svůj
agresivní postoj vůči NATO a zůstanou hluboce rozhořčeni. Na tuto
realitu musíme být připraveni."

I když financování není primární překážkou, průmyslovou výrobu v
rámci EU a NATO je třeba zefektivnit, aby bylo možné tomuto problému
vyhovět. "Naší největší překážkou je zadávání zakázek," zdůraznil
Cavoli. "Je to strategická otázka pro alianci."

Vyjádřil důvěru v probuzení EU vůči této hrozbě: „Toto není pouhé
předvádění; je to skutečný zájem o stabilitu kontinentu a přežití jeho
národů. Uvědomit si a pěstovat toto odhodlání je zásadní.“

V samostatné poznámce Cavoli zdůraznil zlepšení počtu ukrajinských
vojáků, částečně kvůli sníženému věku odvodu.
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Válka na Ukrajině

NATO posiluje dlouhodobou pomoc Ukrajině s NSATU
17. července 2024 14:03
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Charles Michel reaguje na Orbánovy „mírové plány“, znovu
potvrzuje jednotu na Ukrajině
17. července 2024 12:42
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